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Vragen van het lid Çörüz (CDA) aan de minister van Veiligheid en Justitie over 
doorgifte van serienummers van navigatiesystemen na diefstal (ingezonden 
2 november 2010). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het artikel «Autokrakers stelen graag uit 
Volkswagen»?1 

Vraag 2
Is het waar dat de Wet Politiegegevens de politie verbiedt om na aangifte van 
diefstal van navigatiesystemen het serienummer aan de fabrikant door te 
geven? Zo ja, kunt u de redenen hiervoor aangeven? 

Vraag 3
Is het waar dat in de rest van Europa wel doorgifte van serienummers van 
gesloten navigatiesystemen aan de fabrikant plaatsvindt? Weet u of dit in de 
praktijk privacyproblemen heeft opgeleverd? 

Vraag 4
Bent u in navolging van andere Europese landen bereid de Wet Politiegege-
vens in deze te wijzigen? 

Vraag 5
Is het waar dat diefstal van navigatiesystemen geen prioriteit heeft voor de 
politie? Wat gaat u ondernemen opdat diefstal van navigatiesystemen wel 
hogere prioriteit geniet?

1 Trouw, 22 oktober 2010.
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